
در جام جهانی هدفی جز شاد کردن
دل مردم نداریم

پورعلی گنجی در نشست خبری پیش از تمرین امروز تیم ملی فوتبال
کشورمان گفت: من و همه اسطورههای کشورمان سعی کردهایم این مسیر
را طی کنیم و به این آرزو برسیم تا بتوانیم با دویدن و عرق
ریختنمان دل مردم عزیز کشورمان را شاد کنیم. جز این هدف دیگری

نداریم.

او در ادامه گفت: به قطر برای برگزاری جام جهانی تبریک میگویم و
امیدوارم جامی باشد که هم برای ما و مردم عزیز ایران خوش یمن
باشد و هم به بهترین شکل برای قطریها جلو برود زیرا میدانم 
هزینه زیاد و برنامهریزی کردهاند. امیدوارم به بهترین شکل جام

جهانی انجام بشود.

وی افزود: من و همه اسطورههای کشورمان سعی کردهایم این مسیر را
طی کنیم و به این آرزو برسیم تا بتوانیم با دویدن و عرق ریختنمان

دل مردم عزیز کشورمان را شاد کنیم. جز این هدف دیگری نداریم.

پورعلی گنجی ادامه داد: تنها چیزی که میتوانم بگویم این است که
با تعهد و تمرکز کامل هم قسم شدهایم بتوانیم با بهترین نمایش دل
مردم عزیز کشورمان را به عنوان بازیکن تیم ملی شاد کنیم و همیشه
سبب افتخار مردم سرزمینمان باشیم. همانگونه که همه میدانیم جام
جهانی ویترین بزرگی برای تمام بازیکنان دنیا است. پس از کلی زحمت
بازیکنان به این درجه میرسند که در جام جهانی حضور داشته باشند. 

مدافع تیم ملی ایران تاکید کرد: من، امثال من و همه بازیکنان تیم
ملی مثل اسطورههای کشورمان مثل علی دایی، مهدی مهدویکیا، جواد
نکونام و … از این قاعده مستثنی نیستیم و سعی کردهایم این مسیر
را طی کنیم و به این آرزو برسیم تا بتوانیم با عرق ریختن و دویدن

دل مردم عزیز کشورمان را شاد کنیم. جز این هدف دیگری نداریم.
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